

《单词百科:spacetime是什么意思?spacetime怎么发音?spacetime的解释和用法》

英语单词spacetime是什么意思?spacetime怎么读?spacetime怎么发音?简答网为您整理了spacetime的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



spacetime怎么读

spacetime的读音:[s'peɪ tsaɪ m]

spacetime的意思

1、时空;

spacetime的双语例句

1、At the same time, astronomers can look for the spacetime analogues of random Brownian motion.

同时,天文学家可以寻找时空版的随机布朗运动.

2、Gravitational waves are produced when there is a change in the curvature of spacetime.

当时空结构的曲率发生变化的时候就会产生引力波.

3、A global symmetry is one that holds at all points of spacetime.

全面对称性就是保持住时空内所有点的对称性.

4、These spacetime distortions travel as gravitational waves.

这些时空的改变以引力波的形式传递.

5、The properties of black holes are inextricably intertwined with those of spacetime.

黑洞的性质与时空的性质纠结缠合,难以厘清.

6、Lying dormant thus far in our view of the world is spacetime itself.

到现在为止,在我们的世界观中,空时本身“正在休眠”.

7、With characteristic exuberance, Hawking invites us to be fellow travelers on this extraordinary voyage through spacetime.

如果你在点击下面的链接后看到语法错误提示信息,请参看下载帮助.

8、The sinking of the trampoline represents how heavy objects curve spacetime.

蹦床的下陷描绘了大质量物体如何扭曲时空.

9、This problem is specific to four-dimensional spacetime.

这个问题是针对四维时空来说的.

10、It blurred the space-time concept, reduced the spacetime distance.

它模糊了 时空 概念,缩短了时空距离.

11、By tracing this evolution, Markopoulou Kalamara can explain the structure of spacetime.

追溯这个演化过程, 马可波罗?卡拉马拉就可以解释时空的结构.

12、Below the minimum scale , spacetime geometry ceases to exist.

它可应用在当测量仪器濒临变成黑洞之时.

13、In particular, the curvature of spacetime four-momentum (mass momentum) of whatever matter and radiation are present.

特别是, 物质质量的存在会造成时空的弯曲.

14、When the curvature of spacetime is very large, however, the quantum aspects of gravity become significant.

但是如果时空的曲率很大, 重力的量子效应就不可忽视.

以上是简答网为您整理的spacetime怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于spacetim

e的用法、spacetime的释义

、spacetime的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/spacetime>